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 17:07חה בשעה האסיפה נפת

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 אגודהמינוי סיו"ר 

 מחליף את מוש. , מנכ"ל האגודהלכולם, אני לירן,  שלום :בסון לירן

נגיע לחלק של מה עשינו עד כה ואז לירן ירחיב בהיבטים האלה. לפני זה כן נסגור שני    :באום  אלון

נמצא פחות.  לא  מרגשים  בזום    תדברים  לא  היא  הישיבה  שאמרתי  יודע  אני  בזום.  שובל  איתנו 

בישיבה לא כוללת וכן הישיבה במועצה היא פרונטלית וכולנו נצטרך להגיע לפה ועם    תוההשתתפו

שבחרתי להמליץ עליה  זאת עדיין הסיבה ששובל פה איתנו בזום זה כמו שראיתם במייל מהסיבה  

מצד אחד  זה תפקיד שהוא  ,  ר"ר האגודה. במילה אחת אני אגיד על הסיו "ד סיו בעצם למינוי לתפקי

. הליבה של התפקיד זה העיסוק בנציגי החוגים ובפעילות  לההנהבומצב שני יושב גם יושב במועצה  

 של המועצה. כתבתי המלצה על שובל אבל ניתן גם לה להציג את עצמה.  

גרה בקריית ביאליק לומדת סוציולוגיה ולשון.    23ת  כולכם מכירים אותי, אני ב  :)בזום(  בן עבו  שובל

אלון ראה אותי. אחד הדברים החשובים  שאני מקווה שההיכרות איתי עזרה לכם להבין אותי כמו  

לי זה הפיתוח האישי של נציגי החוג ואשמח מאוד לעבוד איתכם באופן אישי. מעבר לתפקיד של  

 . אשמח לקול שלכם.  אם תרצו יב באופן פרטיפיתוח נציגי חוג ישנם דברים נוספים שאשמח להרח 

 אפשר בנקודות ולא בהרחבה מה את מתכננת לשנה הבאה?  :רומנו אלה

)בזום(  שובל עבו  אקטיביז  :בן  לקדם  מתכוונת  בהגש  םאני  עוסקת  האגודה  ת  מ סטודנטיאלי, 

חלומות, אז האגודה צריכה להיות מקום בו כל סטודנט שיש לו רעיון אני אשב אתו ואגבש תוכנית.  

אפ האגודה  טסאבל עכשיו זה ממש הולך להיות רשמית. יהיה גם את וואתמיד הייתה דלת פתוחה  

 שיהיה פעיל ואקח עליו אחריות. 

 תודה  :רומנו אלה

 הצבעה נעבור לשמשהו שתרצו להגיד לפני יש  :באום אלון

 בהצלחה  :גנוט ברזילי מיה

 יאללה אלון  :רומנו אלה

הצעת  ההצבעה היא גלויה אם אתם רוצים להצביע באופן חשאי כדאי שתגידו עכשיו.    :באום  אלון

 מנות את שובל בן עבו כסיו"ר האגודה.החלטה ל

 סיכום תוצאות ההצבעה:

 0: נמנע, 0:  נגד, 12: בעד

 ההצעה התקבלה ברוב הדרוש. 

 

 הצגת דו"ח ועדת ביקורת לשנת תשפ"ב 

נושא הבא על סדר היום הוא הצגה של דו"ח ביקורת. אני מעלה  שובל מזל טוב נבחרת. האלון באום:  

 עכשיו את הדו"ח ואותו תציג בר.

אני    :נחמיאס  בר של  מכ חלק מהאנשים  הביקורת  וועדת  של  בכובע  כאן  ואני  ד'  משנה  אני  ירה, 

ועדות  בועילה באגודה בתור נציגת חוג ופהאגודה, אתם יודעים מה זה? רגע אסביר על עצמי, הייתי  

ווע כל מה שקורה באגודה  נוספות.  רגע מבקר את  כי הוא  למועצה  חיצוני  גוף  היא  דת הביקורת 

המחלקות שפועלות, וגם ישיבות בוועד המנהל. אחת לסמסטר אנחנו  מתהליך של ניהול העובדים,  
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ח של וועדת ביקורת, לוודא שאנחנו גדלים משנה לשנה. הדוח הנוכחי נשלח אליכם עם  "מוציאים דו

לפני כ ועל הפערים המשמעותיים שמצאנו.  סדר הישיבה  שבוע. אגיד בקצרה מה עומד על הפרק 

ח לקח בחשבון ששנה זו היא שנה רגילה אחרי קורונה, לשם שינוי. אנחנו מתייחסים לשינויים  "הדו

ח ממפה את מה שקורה מבחינת התקציב והמועצה, איוש תקנים,  "שנעשו בעקבות הקורונה. הדו

ח הזה מפרגן  " שהיה שלכם וגם התהליך העתידי. אני אגיד שהדו . גם תהליך הבחירות'ומכרזים וכ 

וגם פחות. נעשו הרבה דברים באגודה ואנשים שמאוד השקיעו ועשו דברים טובים, עדיין בסיכום  

ח התעסקנו בעיקר בליקויים ועל כך אני אתמקד. דבר ראשון האתר מאוד לא מעודכן ודרשנו  "הדו

האתר הוא הפנים שלנו מול הסטודנטים, לכן הוא חייב  עד סוף אוגוסט לתקן את הליקוי הזה.  

להיות מעודכן, שם אנחנו אמורים לגלות מי הוא נציג החוג הנוכחי או רמ''ח שנצטרך את עזרתו.  

לפגיעות.   אחת  פרסום פרוטוקולים למען שקיפות לציבור. אם האתר לא מעודכן אנחנו חשופים 

גודה, דבר שהוחלט לפני המון זמן. לא משנה  לחודש אתם צריכים לקבל מצגת על מה שקורה בא

אם עכשיו הייתם פחות זמן באגודה, זה כדי שתישארו בלופ. אמרנו שעד ספטמבר צריך לתקן את  

 וועד המנהל. תהליך הבחירות שהיה, כולכם נבחרתם. מה חשבתם?לח " ל לגבי דו"זה. כנ

 למה צריך לפרסם בדיוק כמה הצביעו לכל אחד?  :מוסטובוי רוז

 של שקיפות. זה עניין  :נחמיאס בר

 

האם נכון לשים את ההצבעות בצורה כזו, בעיקר על עניין הנגד    –כלל המועצה מדברת על העניין  

 ונמנע.

 

זו  אם תרצו לעשות כל דיון כזה או אחר,  פנות אלינו  מוזמנים לכל דבר שתרצו לשנות,    :באום  אלון

להגיד,   לי  חשוב  התקנון.  לפי  שאנחנו  זכותכם  הסיבה  משמעותיות.  השלכות  פה  בחירה  לכל  יש 

י שיראו שהסטודנטים  א יהיה שקוף כד  מפרסמים את התוצאות היא שקיפות. כדאי שהפרוטוקול

או לא    )עם התוצאות המדויקות(  ח"נבחרו בבחירות דמוקרטיות. אם אנחנו צריכים לפרסם את הדו

פעם זה קרה    – ח. עניין הצבעת הנגד  "זאת שאלה, זה שיקולים של דוברות איפה לפרסם את הדו

איך הוא מייצג את    ?בצורה אחרת, חלק מהנציגים היו פעילים אבל החוג שלהם אמר "מי זה בכלל

הוא אומר דברים אחרים ממה שקורה". בגלל זה גם כשיש מועמד יחיד עדיין יש הליך של  ?  החוג

אנחנו לא  יכול להיות שאפשר שהצבעת נגד ונמנע טובה יותר אבל  בחירה וצריך להצביע בעד או נגד.  

יודעים עדיין. כל הנושא והשדה הפוליטי רגיש ולא בא לנו בצורה טבעית. יש אלמנטים דמוקרטיים  

שצריך לעבור למרות שהם לא נעימים. אם תרצו שהצבעת נמנע תהיה במקום נגד אפשר לדבר על  

 זה. אם תרצו תפנו אליי ונוכל לפעול לשינוי ולקחת אחריות על דברים שלא נראים לנו. 

התעסקנו הרבה בוועדת בחירות. בנובמבר שנה שעברה ניסינו לצאת לדרך חדשה בו    :נחמיאס  בר

תהליך הבחירות שונה בו נכנסים לכיתות ומעבירים סוג של וועדה לקראת בחירת נציגים ונציגות,  

ועדה תוגמלה משמעותית משנים קודמות כדי  וגם כדי לחשוף את האגודה וגם לערב סטודנטים. ה 

זמן ומשאבים כדי להתעסק בזה. בפועל זה לא קרה ולקח הרבה זמן עד שהתגבשה    שיהיה להם יותר 

ועדה וגם אז הכל נעשה בדוחק ולא קרה מה שציפינו. אני לא אחפור הרבה יש פה הרבה ביקורת  וה

תרפרפו על זה, תראו אם משהו התפספס ואתם רוצים שנבדוק, תרימו טלפון  ,  רגונים. שבויוהרבה פ 

 אצלכם במייל, מוזמנים.  ונראה מה עושים. זה
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ח, זו הייתה שנה מורכבת אם להודות באמת, גם אם " אני רגע אתייחס לחלקים מהדו  :באום  אלון

ברמת האינטנסיביות שלה, כוח האדם. אני כן אגיד שאני מאמין ועדיין מאמין שבחשיבות של הרבה  

מחו עכשיו  חזרה  עמית  האתר,  בעדכון  הן  אמרה,  שבר  ל"ממה  כדי  מוש  עם  ונפגשה  איך  ל  הבין 

מעדכנים את האתר. שובל עברה על האתר ושאלה אותי איפה נמצאים כל התקנונים כדי להוסיף  

הפרוטוקולים   את  לאסוף  תסיים  שובל  חשוב.  מאוד  זה  ולכן  שקיפות  על  מדברים  אנחנו  לאתר. 

ל לגבי הסיכומים החודשיים שקרו לפני שנה וחצי מספר פעמים. זה מוסיף  "ותעלה אותם לאתר. כנ 

מעט עבודה לשבת ולכתוב את כל מה שעשינו אבל עצם העובדה שפעם בחודש אני עוצר להסתכל    לא

יותר דגש בשנה הקרובה.   עליו  ונשים  לנו בתהליכי העבודה  נכון  זה  מה עשיתי, הצלחתי או לא, 

ספטמבר יהיה מן הסתם סיכום פשוט, גם אוקטובר. בהיבט הזה אני רוצה להגיד גם לגבי הבחירות,  

המועצה צריכה  שזה קורה בסוף שנה אבל גם עכשיו היו דיבורים על השלמת בחירות על זה  נכון  

ר והוועד המנהל במקרה  "סיוה,  ר"להחליט מתי ואיך עושים את ההשלמה. ועדת הבחירות זה היו 

ש מהדברים  הרבה  בעצם  ו הזה.  זה  עושה  ביקורת  מוסדות  ועדת  החלטות  יישום  אחר  לעקוב 

שנעשו מאז    מסמך שביקשתי ממיכל מנהלת המשרד להכין, שמרכז את כל ההחלטותהעמותה, יש  

שונו חלקן  לתפקיד.  הסיכום  ,  שנכנסתי  כמו  נושאים  משם  הוציאו  ביקורת  ועדת  בתוקף.  חלקן 

החודשי. הכל נמצא בקובץ אקסל. ברמה האישית אני מכיר את בר ופז מהיום שהתחילו ללמוד,  

ולעשות   בי  גם  להיכנס  יודעים  האחרונות  בשנים  הביקורת  ועדת  זאת  ועם  ביחד,  לומדים  אנחנו 

דה טובה שזה לא פשוט להצביע נגד או לפעול נגד חבר ללימודים ולהגיד פה זה לא בסדר ופה זה  עבו

תודה על ההליך והדרך הזאת  ם  לא בסדר. זה משהו שלא ברור ולא מובן מאליו ואני רוצה להגיד לכ

ש מקווה  טהורים  וואני  מקומות  מאותם  לפעול  ידעו  בנובמבר  עכשיו  שתיבחר  הביקורת  ועדת 

ועדת הביקורת אשמח שגם אתם תמליצו  ול   לא משנה מי ישבו מולם. ביום שתצא ההודעה  ופנימיים

 ח? "התייחסויות נוספות לדוהאם יש על אנשים שיגישו מועמדות.  

זה מעניין שהסגל הוא חלק מהמינויים. זה נכתב בדוח שהם היו חלק מהצבעות המועצה    :רומנו  אלה

 ר( ויכולים להשפיע. "ר סיו")יו

 לא ראיתי פה  :היכל נווה

 ת בטוחה שזה פה ? א :באום אלון

 רגע אולי זה לא היה בזה?  :רומנו אלה

מאז שאני מכירה את האגודה אין פה מעגל שלם ויש הרבה נציגים שלא מגיעים בכלל    :נחמיאס  בר

למועצה ברמת המינימום הנדרש. זה מורכב וזה אתי וחוקי אבל בתור נציגים שרוצים לייצג ציבור  

ול זה  על  ולדבר  לציין  רגע  לנו  בעייתי. אז חשוב  לקיים את הישיבה  זה  נכון  זה באמת  שאול אם 

 כשהיא במינימום. שווה שתחשבו על זה כמועצה. 

בשנה    :באום  אלון המנהל.  הועד  את  להחזיק  וזה  תפקיד  איזשהו  יש  למועצה  פרקטית,  הצעה 

ובקצה אנחנו לא  זה מורכב יותר  ר  "ר סיו"אנשים שכוללים את היו   5-6שישיבות המועצה הורכבו מ 

חברי מועצה, המינימום הדרוש זה    19ימום. יש  קשה לנסח את המינמצד שני  יכולים לעשות הרבה.  

יו  נציגים  חמישה  וסיו "שליש,  לא  "ר  רובכם  אם  גם  הזאת  הישיבה  את  לעשות  יכולתי  משמע  ר. 

מום לחצי, זה משהו ששווה לדבר עליו ולעשות, הבעיה היא  י הייתם פה. אפשר להעלות את המינ

החסם שאי אפשר לעשות ישיבה    הנציגים יורד. הנוכחות שלכם חשובה. אפשר להעלות את  כשמספר

 עם פחות מחצי מהמועצה. 
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 בעיניי זה חשוב, לא סתם זאת הנקודה שהכי זכרתי.  :רומנו אלה

. נקודה חשובה אם יש עוד דברים  מום הנדרשיאני רושם את זה לעצמי, לשנות את המינ   :באום  אלון

יש   הנקודה הבאה,  בגלל  זום  יהיה  לא  אגב  נקודה.  כל  על  ונתייחס. אפשר להרחיב  נדבר  שתרצו 

 חשיבות בנוכחות.  

 באיזה יום קבוע נקיים את הישיבה?  :זיריע יחיא

ח ומתי  "מתי מציגים כל דו  –שובל ואני התייחסנו לזה בפגישה שהייתה לנו, גאנט שנתי    :באום  אלון

  'בות מועצה. אחד האתגרים זה יום קבוע אחת לחודש או כל פעם ביום אחר ושעה שונה. לדוגיש ישי

ז  " אני לא אוכל להגיע בכלל. צריך לקבוע לו  10אם אני בבית ספר והישיבות מועצה נקבעה בשעה  

למצוא תאריך   ננסה  ואפשר להזיז דברים.  לזכור שזה פעם בחודש  לכל אחד. צריך  עם אילוצים 

לנושא הישיבות בלי לגזול זמן רב מהישיבה. בתור  שמסתדר. אם   נגוון. אני רגע אתייחס  לא אז 

אסיפה כללית חייבים לעשות דברים מסוימים כמו אישור תקציב, מינוי ועדת בחירות וביקורת,  

ר. יהיו דברים טכניים שחייבים לעשות וישנם דברים שאנו  "ר וסיו "אישור דו"ח כספי, בחירת יו

שנשב   לעשות,  שתהנרצה  ככה  המכללה  הנהלת  עם  פגישה  לדוגמה  שחשובים  דברים  ה  י ונחליט 

לנציגי החוגים הזדמנות לפגוש את ההנהלה במכללה. יש דברים שגם אתם    הזדמנות  לזה  מעבר 

להכניס   יכולים  אתם  בגדול  נושא  וכל  במדינה  שקורים  דברים  יש  לדוגמה  תביאו.  נציגים  בתור 

 נושאים רחבים.   לישיבות המועצה ואתם יכולים להכניס

 יהיו גם פגישות של הווי ובידור?  :בויומוסט רוז

הם לגיבוש והווי  ז וחלק מזה זה גם קיום ערבים ומפגשים ש"דת על הלובכן שובל עו  :באום  אלון

יהיו כאלה וכאלה, פשוט צריך להכין תוכנית. כשיש לכם רעיונות כאלה אז שובל היא  המועצה.  

 הכתובת. 

 אם אפשר לבקש שהפגישות יהיו בערב. : רון צוף

 מבחינתי נוח יותר בבוקר.  ?למה :מוסטובוי רוז

 

 דיון בנוגע לתקציב האגודה לשנת תשפ"ג 

ל  לא נמשיך להתעסק בנושא, נעבור לסעיף הבא בסדר היום. אין לזה סעיף תקנוני אב  :באום  אלון

תקציב לפני תחילת סמסטר א'. בגלל זה גם לירן פה, שהוא  כך שנאשר  אני מעדיף להתעסק בזה  

 דבר על זה? לחים. לירן רוצה "האחראי על התקציבים גם של הרמ

לסטודנטים    :בסון  לירן יוקרתי  יותר  קו  על  ללכת  מחליטים  אנחנו  שהשנה  להגיד  אתחיל 

שבתוכ חשוב  מאוד  יותר.  מקבלים  בעצם  מוסושהסטודנטים  ערך  איזה  יהיה  עבודה  ף  ניות 

שלסטודנט בסוף יוצא מזה משהו. לא בהכרח משהו חומרי זה יכול להיות גם הגדלת מועדון הטבות,  

, ואנחנו עובדים על תוכניות עבודה בדיוק על זה. נוצרה  לפיזי  דיגיטלימהעברה של כרטיס סטודנט  

שנשאר תקציב יפה משנה שעברה    הוביל לכךאי מימוש של תקציב  שנה שעברה  שבגלל  סיטואציה  

הנחת עבודה שיש תקציב שניתן להשתמש בו ולכן שכשיבנו השנה על תכנון תקציב  יש  שלא מומש.  

הבנו שהורדנו הרבה מאוד דברים ועדיין לא נשארו לנו איזה שהם רזרבות לפתיחת שנה הבאה. את  

 בעיה לכל אירועי פתיחת שנה, משכורות, ודברים נוספים.

 בנתי בעצם נשאר תקציב אבל עדיין אין מספיק לשנה הנוכחית? לא ה :גלובין מור
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זה אומר שלא יישאר אקסטרה תקציב לשנה הבאה. אלון תכף ידבר מספרים בל אתם    :וןבס  לירן

יכולים לראות שהגדלנו את תקציב ההכנסות משנה שעברה וזה אומר שזה יצריך מאיתנו עבודה  

 ויח מהם כסף בשביל להגיע לתקציב מאוזן. קשה של ספונסרים וחסויות ואירועים שנצטרך להרו

בדרך כלל היערכות התקציב שלנו בנויות כך שחלק גדול מהתקציב  ,  ברמת המספרים  :באום  אלון

אלף מגיעים מהדמי חבר, מה שסטודנטים משלמים בתחילת שנה. אנחנו לא מקבלים את   650-700

יהיו חסרי אחריות ויבזבזו    הכסף ישירות לחשבון אלא בפעימות כדי שאנחנו, וגם מי שאחרינו, לא

אלף. בתקציב יש    680- , השנה הגענו ל700-ישר את הכסף ויכנסו למינוס. היו שנים שקיבלו קרוב ל 

אלף    80- שהמכללה מעבירה לנו כ  סעיף לא קטן שנקרא 'סיוע מאורנים' וזה בעצם סיוע תקציבי

לה תמיד נתנה את  בלי לבקש. אגודות היו בעבר מבקשות מאות אלפי שנים, והמכלכמעט  שקלים  

 אותו התקציב בערך כך שאנו יודעים שזה מה שקורה היום. 

 מה זה סעיף סיוע שוטף?  :קושפור עדי

סעיף שאורנים לדוגמה משלמת לנו על פרסום, במקום שגורם חיצוני ישלם לנו לפרסום    :באום  אלון

אנו מציעים למכללה על מנת שנדפיס את הלוגו שלהם על מוצרים שלנו ונפרסם אותם והמכללה  

תקציב שנשאר משנה מסוימת. בכל  משלמת לנו על זה. הסעיף של היתרה הוא החשוב כיוון שזה  

כמו פרויקט שלא יצא לפועל, וגם השנה נשארה לנו יתרה, כי ככה מתכננים תקציב  שנה יש יתרות  

  260שבסוף יישאר יתרה. אז איפה השינוי הדרמטי? הדבר הראשון שבשנה הקודמת הסעיף עמד על  

לנו. עם  . רצינו להביא אמן אבל בגלל הקורונה לא יכאלף שקלים בגלל שזאת הייתה שנת קורונה

קרו כמה דברים: הייתה עלייה במשכורות, ההיקף משרה של תפקידים רבים  זאת בשנה האחרונה 

. צריך להבין מה עושים עם זה בגלל  )חברה ערבית(  ר( ותפקידים חדשים נוצרו"יו   ל,  "מנכ באגודה )

אלף שקלים,    10היקף המשכורות. דבר נוסף שקרה זה התייקרות של מוצרים, לדוגמה ביטוח שעלה  

משהו שנוסף לתקציב הוא  ם. אירועים נוספים גם התייקרו.  אלף שקלי  30והפעם נאמר לנו שזה  

גם   שיתווספו  החוגים  נציגי  כמות  בגלל  גם  השנה,  משמעותית  שעלה  החוגים  נציגי  של  התקציב 

בעתיד, וגם התקציב עצמו עלה מבחינת הסכום שיש לכל נציג. התבהרה ההבנה שאין לנו מאיפה  

 עוד להביא תקציב. 

 מלצות. אז צריך להבין מה הה :גלובין מור

בסוף מה שתגידו  .  0שעומד על  מאוזן,  תקציב  הצעה ראשית לניסינו לייצר  .  אז אסביר  :באום  אלון

חים מחר ומתוך זה נבין איך ממנפים את זה. כבר עכשיו אנחנו מנסים  " היום זה מה שניקח לרמ

להבין מאיפה ניתן להביא את הכסף, ואנחנו מבינים שיש דברים שאפשר לעשות בלי כסף אבל זה  

 מאוד קשה. 

רתי על הקו שרוצים לרוץ עליו שהסטודנט מקבל יותר אז אנחנו מבינים שאנחנו  אם דיב  :בסון  לירן

סכום   שזה  מאושר  תקציב  סכום  שיש  בתקציב  רואים  אנחנו  ההכנסות.  את  להגדיל  צריכים  גם 

התקציב שאנחנו בוודאות מקבלים אותו. שינויים זה מינוס או פלוס, וסכום המותאם זה הסכום  

וגם מרוויחה מזה. בעזרת  הצפוי שנקבל אותו. לדוגמה   צילומעתיק שזה שירות שהאגודה נותנת 

דוברות נכונה והנגשה לסטודנטים של השירותים שהאגודה נותנת אנחנו יכולים ליצור רווחים. אז  

הכנסות מאירועי תרבות אנחנו  הוספנו סכום משוער אליו אנחנו רוצים להגיע לאחר שימוש נוסף.  

דברים על הכנסות שונות מדברים על חסויות שונות שמשלמים  . כשממדברים על מכירת אלכוהול 
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לנו. יש הכנסה מהחנות אומנות באגודה. אנחנו נעבור רגע תחום תחום ותנסו לזכור סכומים כי על  

 זה יהיה הדיון.  

 

 מפרט על הסכומים ועל התקציב לכל תחום. לירן מפרט על קובץ התקציב, 

 

חרת, כרגע אין אפשרות להביא אומן לאירוע פתיחת  כל עוד אנחנו לא מקבלים החלטה א  :בסון  לירן

השנה. צריך לדבר על זה ואולי להקטין את אירועי פתיחת שנה ולהוסיף לאירוע סוף, או כל רעיון  

 אחר. 

 צריך גם לקחת בחשבון שהרבה סטודנטים לא מעניינים באף אירוע.  :גלובין מור

הממוצע גילאים פה רחב והאירועים צריכים להיות רחבים יותר. זה צריך להיות    :מוסטובוי  רוז

 נוגע יותר לחינוך והוראה. בואו נעשה משהו אחר שתואם אוכלוסייה.  

 צריך אבל לחשוב שצעירים רוצים אווירה סטודנטיאלית.  :פורקוש עדי

מתנפחים מים שור  אפשר אולי לצמצם את הוצאות פתיחת שנה ולעשות בדשא איזה    :בסון  לירן

יי בירות אלכוהול ולקחת את זה למקום של פסטיבל. צריך לחשוב מה  ' זועם. אפשר אולי להביא דיג

נפח   נותנים  מגיעים  דוכנים  אוכל.  דוכנים  מתקנים  מיני  כל  להביא  אפשר  הבשר.  מה  התוכן 

 ומכניסים. הם לא גורעים מהתקציב. 

 ודה.אני בכלל מתרכזת באיך משנים את תפקיד האג :בוימוסטו רוז

 זאת לא תוכנית העבודה אז זה פחות רלוונטי. זה דיון שיכול להתנהל בזמן אחר.  :באום אלון

 אפשר להחליט שיורד אירוע פתיחת שנה או לקצץ ממחלקות אחרות, תכף נראה ונחליט.    :בסון  לירן

 

 לירן ממשיך בפירוט הקובץ. 

 

שיעורים, לא    אני בכלל לא מודעת לחלק מהדברים שכאן. לא צילומים, לא לוקרים, לא   :רון  צוף

 תאים חברתיים 

בהנגשה    :בסון  לירן נמצאים  כאן  דברים  מאוד  הזה    –הרבה  המידע  את  להנגיש  צריכים  אתם 

לסטודנטים. זה עניין גם ברמת הדוברות, יש דוברת מעולה שתפעל לקידום. כל זה יעלה על סדר  

 היום מחדש.

 

 לירן ממשיך בפירוט הקובץ. 

 

פיזיים במקום דיגיטליים, העניין הוא שזה מאוד    אנחנו רוצים לעשות כרטיסי סטודנט  :בסון  לירן

 יקר ואין כסף. אני מנסה להשיג חסות כלשהי שתעזור לנו לממן כרטיסים דיגיטליים שנה נוספת. 

 

 לירן ממשיך בפירוט הקובץ. 

 

כל השינויים שהעליתם פה תוך כדי ניתנים לדיון, בקצה לירן ואני נעשה את מה שאתם    :באום  אלון

ון החלטות שצריך לעשות, מחר יש ישיבת הנהלה ואנחנו נשב ונעבוד לפי מה  תגידו לנו, יש פה המ
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שתגידו לנו. הקובץ הזה הוא לא לאישור אלא תגידו לנו מה הייתם עושים ומה הייתם משנים. מה  

שנעשה כלקח מהדיוני ביניים שנעשו פה כדי שהדיון באמת יהיה מוצלח וכדי שנצא עם תובנות וכל  

נעשה רשימת דוברים שכל מי שרוצה להגיד משהו ולהעלות משהו, יציג, נתדיין  אחד ידבר ויתייחס,  

 שקלים לאחד.  270ונעבור הלאה. אחת ההמלצות שזועקות היא שנעלה את הדמי חבר. כרגע הם  

  . 'תואר שני וכוגם את זה אנחנו רוצים להנגיש ולצרף חברה אבודים כמו לימודי חוץ,    :בסון  לירן

 ג. "להנגיש את שירותי האגודה. כרגע כבר יש לנו ביטולים לקראת תשפ

תמונה קבוצתית או    'פתיחה ניתן לעשות יותר אישי. לדוג ה אירועי  אני חושבת שאת    :מוסטובוי  רוז

של הסברה מה תפ קיד האגודה, להעלות את העובדה שקיימים. אני  מתנה קטנה. לעשות משהו 

להפוך את   שבוע.  לאורך  פתיחה  כל האירוע  ולפרוש את  צלם,  הבאת  בין הכיתות,  מציעה מעבר 

אלף ולהפוך את זה לרמת הכרה ופחות    10- ל  30- האירוע למאוד פרסונלי. להוריד את התקציב מ

חוג ישקיע בקורס שלו את מה שמגיע  הנותרים להעביר לנציגים כדי שכל    20-את המאשר פסטיבל. 

 לו. 

גל    :פורקוש  עדי יהיה  כי  לחסוך  על  להסתמך  צריך  לא  של  יותר,  כללי  משהו  להגיד  רוצה  אני 

התייקרויות ולחשוב על דרך להכניס כסף לאגודה. בהתייחסות לרוז אפשר לעשות שיתוף פעולה  

לתקשורת החוג  לדוגמה,    בין  טוק  טיק  בסרטוני  שמבין  מישהו  להביא  במאגר  וממש  ולהשתמש 

 גם. האנושי שיש לנו במכללה שהוא מתמחה בזה 

 . כתורה , התקציב של יסמין)חברה עברית( לא ראיתי תקציב של הנאדי :עזירי יחיא

 זה היה בתוך החלק של מעורבות חברתית.  :רומנו אלה

יסמין שנה שעברה אמרה שאין תקציב לאירועים ולא יכלנו לעשות כלום. חשוב מאוד   :עזירי יחיא

 עשות דברים. שהשנה יהיה תקציב כדי שיהיה אפשר ל

 יש לך הערכה לגבי סכום כסף?  :באום אלון

 אלף.  20- בסביבות ה :עזירי יחיא

 מאיפה ניקח אותם? :בסון לירן

 אני לא יודע צריך לשבת על זה. לדוגמה גם בארוחת איפטר לא היה אוכל ערבי מוסלמי.   :עזירי  יחיא

אני אגיד שבהקשר של הארוחת איפטר זה אירוע של תרבות, כך שזה יוצא מכל התקציב    :ןבסו  לירן

ל המחלקה. אם רוצים להשקיע באירוע מסוים כמו ארוחת איפטאר זה מוריד את התקציב משאר  ש

   האירועים.

יש    :אליאס  מיכל אם  לראות  ואז  הקורונה,  לפני  בשנה  הייתה  מה  סקאלה  לעשות  אפשרות  יש 

 איזשהם סעיפים שאפשר לראות שהם היו יותר לפני הקורונה ואז לראות איפה ניתן להוריד. 

 מתכוונת לפתוח תקציבים קודמים. היא  :בסון לירן

 ואז לראות מה ניתן להגביל בהתאם לשנה הקרובה או הבאה.  :אליאס מיכל

פעם לא היו תקציבים כל כך מפורטים והאגודות שינו אותם בהתאם להוצאות במהלך    :באום  אלון

השנה. במקרה שלנו היום אנחנו מחשבים מראש את התקציב והוא לא משתנה עד סוף השנה. כל  

 באישור של המועצה. שינוי יהיה

 כל סעיף פה מתוקצב במינימום של המינימום ואל נשכח שגם יש התייקרות.  : וןסב לירן

אם    :אליאס  מיכל לי  נשמע  עלות?  איזושהי  מוזיל  לא  אחרת,  למידה  שבוע  לגבי  משהו,  עוד 

 סטודנטים לומדים מהבית. 
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ה מוריד לנו  שבוע פוליטי, אם כבר זלנו שבוע למידה אחרת לא מוזיל עלויות. גם לא    :בסון  לירן

 תקציב מהאגודה כי המכללה מורידה לנו תקציב שהיא נותנת לנו. 

צריך לקיים את השבוע הפוליטי, הוא לא מושלם ועם זאת בשנה הקרובה אני מאוד    :באום  אלון

 .מקווה שהשבוע הזה כן יקבל פנים אחרות

, אני  יצירהגננות משתמשות בהרבה חומרי אומנות אז מבורך שיהיה שפע של כל חומר    :לה רומנוא

ק אני משתמשת לזה לעיתים רחוקות וזה מאוד  עתי יכולה גם להכין רשימה לציוד. השירות צילומ

 לא נגיש אז האם ניתן לעשות עבודת תכנות איתם. 

 אנחנו נבחן שירותים של מפעיל אחר.  :בסון לירן

שבת  אני מסנה לחשוב על איך להוזיל ואולי לחשוב על שירותים שכן יכניסו כסף. אני חו  :רומנו  אלה

 אלף שקלים.   7על שירותי ניקיון של מתקני האגודה ואולי אנחנו יכולים להתנדב על זה ולחסוך עוד  

ועוד שעות עבודה שישבו על שיראל שישאבו    :בסון  לירן אני חושב שזאת התעסקות מאוד קשה 

ממנה שעות עבודה ממשהו אחר שרלוונטי. אנחנו משלמים את הסכום הזה שנתי לעובדי הניקיון  

 ללה שנמצאים כבר פה. של המכ

צעירות. מוסיפה נקודה נוספת    תאני חושבת שצריך לוותר על הפרויקט של פוליטיקאיו  :רומנו  אלה

 אינטימי וקטן יותר. של הכיוונים של רוז לעשות את אירועי פתיחת השנה 

המטרה של אירוע הפתיחה הוא לצאת מהכיתה, כן אפשר לצמצם עם דיג'יי ותשלום על    :רון  צוף

יהיו הכנסות. מעבר לזה אפשר לצמצם פוליטיקאיות צעירות כמו שאלה אמרה,    שתייה וככה כן

ב אלו מסתכמים  והגרלות שכל  בחינות  בתק'  פעילויות  להיות    11.5הרצאות,  שיכולים  אלף שקל 

 . , הנגשהמנותבים להמון מקומות אחרים כמו נציגי חוגים, אירועים

לנציגי חוגים, אבל כרגע אין    אתם מציעים לקחת תקציבים ממקומות אחרים ולתת   :גלובין  מור

נציגים לכל חוג ויכולה להיות התרעמות של למה אנחנו לא מקבלים. מעבר לזה אפשר לצמצם את  

 האירועי פתיחת שנה כי לא כולם ירצו להגיע, אבל לא משהו אינטימי. 

אין מודעות בקרב הסטודנטים לגבי המון שירותים וכדאי להנגיש. אפשר לבטל    :נוט ברזיליג  מיה

 טלוויזיות שאף אח לא מסתכל עליהן. את עניין ה

ואת הכסף הזה אולי אפשר להכניס  הפרסומות בטלוויזיות ממומנות, הן מכניסות כסף,    :בסון  לירן

 פה לדוברות. 

צ  "אם נשאר כסף מהאירוע פתיחת שנה אפשר לעשות סרטון הסברה מקצועי ויח  :מוסטובוי  רוז

 להנגיש מידע.

 ננסה לעשות את זה עצמאית זה חלק מההנגשה.  :בסון לירן

 אפשר אולי להעלות את המחיר של המוצרים בחנות בשקל.   :גלובין מור

אני אסכם ואגיד שאלון ואני רשמנו את כל ההתייחסויות שלכם לגבי התקציב. אין לנו    :בסון  לירן

הרבה לאן לזוז ואנחנו צריכים להשלים. מחר יש ישיבת הנהלה ונעשה תנודות לפי מה שהצעתם. 

 מנהל. לא תפגשו אותי בפורום הזה ותודה על ההקשבה.  עד ה ונכין תוכניות עבודה ונעלה אותם לו 

צריך להעביר אותו  שקלים    1000אני חושבת שאם בסוף התקציב החוגי הוא בסכום של    :רון  צוף

שקלים אין מה לעשות ועדיף לנתב את זה    1000עם    כתגמול לנציגי החוגים ולהוריד אותם לגמרי.

 לתגמול קטן לנציגים ואת השאר לתחומים שצריכים השלמה. 

 אפשר לפנות לראשי חוגים ולבקש תקציב נוסף. :גלובין מור
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 שראשי חוגים ייתנו עוד כסף וכדאי כן לעשות יישור קו. לדעתי קשה להסתמך על זה  :רון צוף

של התקציב החוגי הנציג חוג החליט להשקיע    אצלנו בחוג מה שקרה שאת הכסף  :יליגנוט בריז  מיה

בהצגה שמסובסדת על ידי המכללה ועל ידי הסטודנטים ואז התקציב שהיה לו בחוג הוא הוציא על  

בית קפה. אני מסכימה שאם אין מה לעשות ולהשקיע במקום אחר אבל כל חוג הוא במקום אחר  

 וההשקעה היא שונה. 

ו יישור קו, בין אם זה ניתוב למקום אחר, להשאיר,  בגלל זה אני מציעה לעשות איזשה  :רון  צוף

 לנסות להעלות. העיקר שיהיה משהו זהה לכלל החוגים. 

תקציב לאישור.  נביא את הבה  חשוב להגיד שכל התקציב לא אושר, תהיה עוד פגישה    :באום  אלון

ני  אני מאמין שהתקציב החוגי לא ייעלם, אם כבר יש רצון שהוא יעלה רק צריך להבין מאיפה. א 

נוספת, השנה בתקנון קיים    יותר ממזמין אתכם לראות אתכם בתור שותפים לדבר הזה.  נקודה 

סעיף חובת השתתפות בישיבות וזה תנאי למינוי שלכם כנציגי חוג. אתם כמועצה יכולים להצביע  

שנציג חוג כזה או אחר "יפוטר" מתפקידו כנציג חוג לאחר שלא השתתף בשלושה מפגשים. כרגע יש  

ה נציגים כאלו ואנחנו צריכים לראות מה ניתן לעשות ויכול להיות שבישיבה הבאה תצטרכו  שלוש

 לקבל החלטה אם אותם אנשים נשארים או לא. 

 

 בברכה,

   אלון באום, יו"ר

 אורניםבמכללת אגודת הסטודנטים והסטודנטיות 
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